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Repetisjon. Leksjon 1.3 
Flertall (= Pluralis) 
 
Når Snom i mønstret Snom Vf3 består av flere (levende vesener, ting eller 
begreper), må både substantivet i nominativ og det finitte verb settes i 
flertall.  
 
Dette skyldes samsvar (kongruens): Snom og Vf3 må ha samme tall og 
kjønn (og grammatisk person). 
 
Det finitte verb i tredje person flertall presens har endelser som inneholder 
enten -ou eller -í. Se korrespondansene for de enkelte verbklasser i skjemaet 
"Morfemstruktur: Vf 3 singularis og pluralis." 
 
Det finitte verb i tredje person flertall preteritum har endelser på -i, -y eller 
-a. Endelsen følger det grammatiske kjønn (MA: -i, MI og F: -y, N: -a).  
 
Substantivene oppdeles i mange typer. Hver type har sin måte å danne 
flertall på. Typen avhenger av det grammatiske kjønnet og av et rent formelt 
forhold: om substantivet har en bløt eller en hard endelse. Se skjemaet 
"Morfemstruktur: Snom singularis og pluralis" for en oversikt over bløte og 
harde endelser. Noen endelser kan være både harde og bløde. 
 
De regelmessige bøyninger fremgår av siste skjema i leksjon 1.3..  
 
Det er en rekke unntakelser herfra. Se særlig opp for palataliseringene i MA 
nominativ flertall (harde konsonanter endres til de bløte partnerne sine før 
endelsen -i).  


